
ALPINE SKI HOUSE

ÅPENT MØTE OM 
FERDIGSTILLING AV 
MASTERPLAN FOR 

TERRENGSYKLING PÅ 
ØSTSIDA

Foto: Lars Storheim



ALPINE SKI HOUSE

AGENDA
1. Velkommen

2. Bakgrunn – stisykling på Nesbyen

3. Overordnet planverk/masterplan

4. Bærekraftig stibygging

5. Skilting/skiltplan
Foto: Lars Storheim
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SAK 50/2022, 16. JUNI

Nesbyen kommune mottok 26.04.2022 søknad fra 

NTN om tilskudd til «felles løft for Norges ledende 

sykkeldestinasjon», og består av tre delsøknader: 

1. Søknad om 472 599,- kroner til bygging av blå 

familievennlig flytsti fra Utsikten til sentrum. 

2. Søknad om at kommunen deltar i etablering av ideelt 

aksjeselskap med bidrag på 9 900,- kroner i aksjekapital. 

3. Utvidelse av vedlikeholdsavtalen for Østsida på 70 000,- kroner 

pr år i 2 år (140 000,-)
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https://www.youtube.com/watch?v=ZWugHaGc3QA


ALPINE SKI HOUSE

TRAILHEAD

STISYKLING PÅ NESBYEN
BAKGRUNN

Foto: Lars Storheim
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BAKGRUNN

• Har sakte bygget seg opp fra 2009

• Entusiastdrevet frem til 2015 hvor 

Tråkk’n’Roll tok en rolle i å 

profesjonalisere utviklingen
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MARKEDSFØRING / 
SPREDNING

• Stadig vært i nasjonale medier fra 2010

• over 130 ganger i Terrengsykkel 

magasinet

• over 60 nettartikler på 

www.terrengsykkel.no

• Flere artikler i utenlandsk media

• Ingen betalte saker, all spredning er 

organisk

• Flere profesjonelt laget filmer fra 

Nesbyen fungerer nærmest som rene 

reklamefilmer
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Foto: Lars Storheim

http://www.terrengsykkel.no/
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EFFEKTER
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• Det har kommet mer enn 20 nye 

innbyggere til Nesbyen som en 

direkte følge av sykkelsatsingen

• Mer enn 2 firma med flere 

heltidsansatte og som ansetter 

rundt 30 personer i sesong har 

etablert seg i Nesbyen på grunn 

av syklingen

• Flere firma bruker Nesbyen som 

destinasjon i sine produkter. Fra 

både inn og utland

Foto: Lars Storheim
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Foto: Lars Storheim
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• Alt i alt er Nesbyen en 

svært godt etablert 

sykkeldestinasjon.

• Det er samtidig 

målgrupper som ikke har 

så godt tilbud i kommunen.

• Det er fortsatt rom for 

utvikling og forbedring.

VIDERE-
UTVIKLING
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TUSEN TAKK

Foto: Lars Storheim


